
ZÁPISNICA Z MIMORIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA ZO DŇA 29.11.2023 
 

NAVRHOVANÝ PROGRAM : 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola úloh a uznesení 

4. VZN 3 - 2023 Miestne dane a miestny poplatok za technický komunálny odpad a drobné 

stavebné odpady. 

5. Vstup obce do projektu Materská škôlka Ďurďoš, kúpa pozemku. 

6. Vstup do projektu Vodovod a kanalizácia Ďurďoš 

7. Vstup do projektu Kamery Ďurďoš  

8 . Vstup do projektu MAS - Prístrešok domu smútku 

9.Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu 1. : Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadanie. Za zapisovateľku bola určená 

p. Kurová. 

 

K bodu 2. :  p. Starosta : " Máte dotazy? Ak nie, tak môžte teda hlasovať za schválenie 

programu. 

Hlasovanie 4:0 za. 

 

K bodu 3. : p. Starosta :" Všetko sme dali dokopy, uvidíme ako to vyjde" 

 

K bodu 4. : p. Starosta : " Dane:  sa zvyšujú o 20 %, pohrebné na 6,-€.  Za odpad na 19,-€ 

návrh. Ale po prepočítaní na 20,-€. Tona nebude drahá, 11,-€ /t a po skolaudovaní 

kompostoviska na 7,-€/t. 

- p. Lattová : " K tej cene: ako sa triedi odpad? Je rozdiel mať 1 a 4 kontajnery. 

- p. Starosta :" Nemáme na to kontrolovať separovanie. Nemá to kto ani robiť. " 

- p. Lattová :" Prečo sa zvyšuje počet kontajnerov? Z čoho? Je nás viac? " 

- p. Starosta :" Nie, vyrobíme viac odpadu." 



- p. Lattová :" Zas budú hovoriť, že zas viac. Bolo predtým na lístky, bolo spravodlivé. " 

- p. Starosta :" Nie, pre vás áno, ale obec platila viac." 

-p. Lattová :" Ide o osvetu, aby sa ľudia spamätali. A aj preto, lebo nemáme kontajnery 

veľkokapacitné. Na Grodzine nebol ani raz. " 

- p. Starosta :" Ani tu nebol, a ani nebude. Bolo by viac na osobu." 

- p. Lattová :" Kde to mám odniesť? " 

- p. Starosta : " Do Hanušoviec. " 

- p. Lattová :" Povedia mi, že niesom hanušovčanka. " 

Prečo niesú ani ozdoby na Vianoce,. Nič? Na Grodzine vôbec. " 

- p. Starosta :" Ani tu nie sú. Je to dosť drahá záležitosť. To vešanie.  Ja tam nedám rebrík, 

žeby sa niekomu niečo stalo. " 

- p. Husák :" Ja mám tiež 2 popelnice a separujem. Letáky dať, možno dakto nevie ako 

separovať,  myslia si, žei to len igelit, treba osvetu." 

- p. Lattová :" Ešte sa chcem spýtať, či má každý zaplatené? " 

- p. Starosta :" Áno má. Dostali sme aj pochvalu , že nikdy nemáme dlhy v tomto. " 

Hlasovanie : 3 za a p. Lattová sa zdržala. 

Rozpočet : - p. Starosta : " Kto má k tomu niečo?" 

- p. Husák : " Na údržbu cesty by trebalo niečo prihodiť! Lebo aj teraz je ľad a nedá sa 

chodiť." 

- p. Lattová : " Nemáme zamestnanca, ktorý by sa o to staral?" 

- p. Starosta : "Nie nemáme nikoho." 

- p. Lattová : " S cestármi sa nedá dohodnúť, na ten briežok aspoň? 

K bodu 6. :  - p. Starosta : "Voda, kanál : 5% spoluúčasť (1000,-€) musíme odsúhlasiť. V 

projekte bude aj prípojka započítaná, v novom projekte!  Vodovod Kolónia - Grodzin, Kanál : 

Ďurďoš - Kolónia - Grodzin." 

- p. Husák : "Len aby to nebolo tak ako teraz, že rúry tam sú 20 rokov a voda nebude . " 

- p. Starosta :" Pokiaľ není projekt, tak bohužiaľ. Preto chcem projekt. Tam musia byť 

prečerpávačky atď. Tak musíme vyriešiť! Bude to komplikované. " 

Hlasovanie : 4:0 za. 

-p. Starosta :" Kamery : Na Grodzine nechcú, tak tam dáme aspoň 2 na cestu. Na Kolónii je 

tiež problém, ale aspoň 1 by som dal. Bez spoluúčasti. 

- p. Husák : " Nech je  tam kamera a nech má niekto tam prístroj na regulovanie na Grodzine. 

" 



- p. Starosta :" Tak tam má každý že  vraj svoju, tak nepotrebujú. Tu by som chcel zvrchu až 

dole, na kompostovisko, na DS," 

- p. Lattová : " Kedy to bude fungovať, to kompostovisko? " 

- p. Starosta :" Do konca roka. " 

Hlasovanie : 4:0. 

 

K bodu 8. : - p. Starosta : " Vybavenie nám  neschválili, tak iba chladničku a niečo, tak chcem 

prístrešok. Bez spoluúčasti iba Verejné obstarávanie  zaplatíme. Hlasovanie : 4:0 za. 

 

K bodu 9. : Mali sme poradu s grodzínčanmi : zhodli  sa, že nechcú, nesúhlasia s výstavbou. 

Máme tu aj petíciu. Musíme aj dať vyhlásenie a treba to odsúhlasiť. Ja nesúhlasím s 

výstavbou, lebo občania nesúhlasia". 

Hlasovanie : 4:0 za nesúhlas. 

 

K bodu 10. : Pán starosta poďakoval všetkým prítomným a ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila: p. Gabriela Kurová 


